
Referat
Styremøte Sarpsborg Orienteringslag

Møtenr.: 4/2022 Tid: 07.06.2022 kl 18.00 Sted: SOL-hytta

Møteleder
Tom Wahlgren

Referent
Ellen Juliussen

Deltagere
Tom Wahlgren, Marthe Kristensen, Tove Skiri Wahlgren, 
Ellen Juliussen, Mette Traaen, Sigrid Hauge.

Fraværende
Anders Lunde, Caroline Ahl
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27/2022 Forrige referat:
Referat fra møte 03.05.2022 godkjent. Ellen

28/2022 Innkommet post
Sportsutvalgets leder har fått posten direkte fra leder.

Fra Viken fylkeskommune: 
-Tilsagn om spillemidler til Kurland skole – nærmiljøkart – anleggsnr 
78614 kr. 98.000
-Tilsagn om spillemidler til Hafslundskogen – nærmiljøkart – 
anleggsnr 27249 kr 73.000
-Avslag på søknad om tilskudd til Rudskogen – o-kart – anleggsnr 
5362 «på grunn av lav prioritering i forhold til andre søknader som 
var til behandling. Midlene som er tilgjengelig i ordningen strekker 
ikke til alle søknadene som er fremmet.»

Fra Sarpsborg kommune: Investeringstilskudd til installering av 
varmepumper, kr 24.000.

Tom

29/2022 Økonomi
Status regnskap per 07.06.2022 gjennomgått.

Medlemskontingent og treningsavgift: 
Det meste av medlemskontingent er innbetalt. Men noen er purret 
opp.
Treningsavgift: Grunnlag for fakturering av treningsavgift skal 
kontrolleres av leder sportsutvalget før utfakturering.

 
Tom

30/2022 Status prosjekter/arrangementer
Solrenningen 2023
Det har vært befaring på Rudskogen. Henvendelser er sendt til en 
kontaktperson og det ventes svar for avklaring om bruk av arenaen.

Veteranmesterskapet 2024.
Det jobbes med kartet. Ellers ikke skjedd mye nytt.

Kartprosjekt nærmiljøkart
Vi har fått spillemidler til to kart – se sak 28 innkommet post. 
Det er planer om å komme i gang med kartet rund Ullerøy skole. 
Tilskuddet fra Sparebankstiftelsen skal brukes til det.

Tom
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31/2022 Nytt fra utvalgene

Hytteutvalget
Mye utleie.
Vinduer på hytta skal males snart. Det er inngått avtale med 
malermester tidligere.
Servering av kveldsmat er fordelt på medlemmer i SOL og Trøsken.

Friluft og turO-utvalget
Ikke noe spesielt å melde.

Sportsutvalget
SOL hadde med 5 ungdommer i Unionsmatchen i Gøteborg/Borås.

Ungdomsutvalgets representant, Sigrid Hauge fikk tilbakemelding på 
at de får pizza på en ungdomsklubbkveld.

Teknisk utvalg
Ikke noe å melde.

Tove

Mette

Anders

Marthe

32/2022 Løpstøy
Pris på klubbjakker har gått noe opp. Bestilte jakker leveres i løpet av
sommeren.

Anders

33/2022 Møteplan
Høstmøter: 24.8, 20.9, 18.10, 6.12
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